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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Összeomlóban a kórházi ellátás? Mit lép a 
Kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

A Kormány  által  beharangozott  egészségügyi  reform  egyik  első  állomása  Győr-Moson-Sopron
megye,  ahol  úgy  tűnik,  hogy  a  vélt  siker  várat  magára,  hiszen  értesüléseink  szerint  a  helyzet
kaotikus.  Az  egyik  legmegdöbbentőbb  talán  az,  hogy  péntekenként  16  órakor  kulcsra  zár  a
mosonmagyaróvári  szülészeti  osztály  és  az  ellátottakat  Győrbe  szállítják.  A nemrég  felújított
Mosonmagyaróvári Karolina kórház és Rendelőintézet, egyes becslések szerint egy több mint 90
ezer  fős  térséget  lát  el  és  lakosságszáma  is  emelkedést  mutat.  A kórház  gazdasági  önállósága
megszűnt,  hiszen  januártól  már  Győrhöz  tartoznak,  emiatt  a  korábban  kapott  önkormányzati
támogatások sem érkeznek már, melyekből a kórház korábban meg tudta oldani a térség ügyeleti
ellátását. Ma már csupán 4 osztály működik folyamatosan, a korábbi 8 helyett. Emiatt azonban a
győri kórház sürgősségi leterheltsége számottevően nőtt.

A  fent  leírtakból  is  kitűnik,  hogy  az  egészségügyi  reform  helyenként  kaotikus  helyzeteket
eredményez.

Tisztelettel kérem, hogy válaszoljon az általam feltett kérdésekre!

1. Újragondolja-e a kormány az egészségügyi reformot, belátva annak hibáit? Van-e már kész
koncepció a hibák kiküszöbölésére?

2. Miért teszik ki az ellátottakat az utazás viszontagságainak, azzal, hogy más városba 
szállítják őket?

3. Miért nem egyeztetnek megfelelően az érintett egészségügyi intézmények képviselőivel a 
változtatások előtt?

4. Hogyan kívánja a Magyar Kormány enyhíteni az egészségügyi ellátásban jelentkező 



nyugati országokkal szembeni munkaerőpiaci versenyhátrányt, aminek oka a jelenlegi 
túlzottan centralizált, aránytalan, sőt a helyi speciális helyzeteket figyelembe nem vevő 
bérszabályozás?  

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. április 03.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté
(LMP)
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